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Traceerbaarheid vlees  -  Betrokkenheid Vlaanderen

Op basis van een uniek oornummer dat elk geslacht rund heeft, zou men in principe van 
elk stuk vlees in de winkel moeten kunnen weten van welk rund het komt en waar het 
geslacht is. Uit een onderzoek zou nu blijken dat dat systeem niet waterdicht is. Het label 
Belbeef garandeert dat de consument een stuk vlees eet van een Belgisch rund. Volgens 
mediaberichten blijkt, uit een onderzoek van 50 schaaltjes met vlees uit diverse 
supermarkten waarvan uiteindelijk slechts 18 schaaltjes onderzocht werden, dat een 
derde van de stalen niet kon getraceerd worden. Het Federaal Agentschap voor de 
veiligheid van de voedselketen (FAVV) reageerde dat de onderzoeksresultaten foutief 
geïnterpreteerd werden en dat uit hun dna-analyses blijkt dat er met 8% van de tests 
een probleem was.

De vleessector concludeert vooral dat de keten te complex is om met een eenvoudig 
onderzoek uitspraak te doen over de traceerbaarheid. In de pers konden we nog lezen 
dat er in de komende maanden een groter onderzoek zal worden uitgevoerd.

Belbeef en het FAVV zijn federale bevoegdheden, maar we kunnen niet ontkennen dat dit 
ook gevolgen heeft voor onze Vlaamse boeren, slachthuizen en consumenten. Daarom 
stel ik de minister graag volgende vragen.

1. Heeft de minister reeds toelichting gevraagd bij haar federale collega en kan zij 
verdere informatie geven over de onderzoeksresultaten? Welke slotsom trekt de 
minister eruit?

2. Op welke manier wordt de minister, als Vlaams minister van Landbouw, betrokken 
bij de uitwerking van de traceerbaarheidssystemen van ons vlees?

3. Is de minister van mening dat de traceerbaarheid nog veel transparanter kan, ook 
naar de consument toe? Hoe kan de minister hier werk van maken, al dan niet in 
samenwerking met haar federale collega’s?
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1. Op basis van DNA-analyses stelde het FAVV de voorbije drie jaren vast dat 92 % van 
de controles conform was. Men geeft aan dat de 8% die niet conform was met alle 
deelaspecten niet betekent dat de traceerbaarheid in al die gevallen onmogelijk was. 
Het FAVV geeft tevens aan dat telkens actie wordt ondernomen om te bekijken waar 
de fout is opgetreden. 

2-3.In het kader van het vrij verkeer van voedingsmiddelen werden op het niveau van de 
Europese Unie geharmoniseerde regels vastgesteld op vlak van etikettering en 
traceerbaarheid. Die regels bieden een hogere zekerheid op veilig voedsel voor 
consumenten, ongeacht in welke lidstaat het product in kwestie werd geproduceerd, 
verwerkt, verpakt of verkocht. In België is de controle op de naleving van die regels 
een exclusieve federale bevoegdheid. 


